

Program Biasiswa Yayasan Kumpulan Barnes

Pekerja Barnes Yang Dihormati,

Kami berbesar hati untuk mengumumkan bahawa kami sedang menerima permohonan untuk Program Biasiswa Yayasan Kumpulan Barnes! Program Biasiswa Yayasan Kumpulan Barnes ini dicipta bagi membantu anak-anak pekerja merancang untuk melanjutkan pelajaran selepas sekolah menengah di kolej atau program vokasional teknikal. Program ini dibuka kepada semua pekerja Barnes di seluruh dunia, dan biasiswa akan diberikan untuk pengajian sarjana serta sarjana muda.

Selaras dengan undang-undang cukai Amerika Syarikat, kami hanya boleh memberikan anugerah kepada 25% pemohon yang layak. Ingat, semakin ramai pemohon yang kami terima, semakin banyak biasiswa yang boleh kami tawarkan. Oleh itu, sila mohon hari ini! Walaupun anda pernah memohon sebelum ini dan tidak menerima biasiswa, kami menggalakkan anda untuk memohon semula kerana anda masih layak untuk menerima anugerah!

Kami menjemput anda untuk menyemak garis panduan di bawah dan menghantar permohonan anda hari ini!

KELAYAKAN

- Anak-anak* pekerja Barnes Group, Inc. Worldwide yang masih aktif¹ atau telah meninggal dunia².
**Anak yang layak ditakrifkan sebagai, berumur 30 tahun atau ke bawah.*
¹Pekerja yang aktif mestilah telah diambil bekerja oleh syarikat selama enam bulan pada tarikh akhir permohonan.
²Anak pekerja yang meninggal dunia semasa masih aktif bekerja adalah layak, dengan syarat pekerja tersebut telah bekerja selama sekurang-kurangnya lima tahun perkhidmatan semasa meninggal dunia, dan anak pekerja tersebut memohon biasiswa dalam tempoh lima tahun kematian pekerja tersebut.
- Pelajar yang merancang untuk mendaftar dalam pengajian sepenuh masa* di peringkat ijazah pertama atau pascasiswazah di kolej dua tahun atau empat tahun, universiti, institusi vokasional-teknikal, atau sekolah pascasiswazah yang diakreditasi untuk keseluruhan tahun akademik akan datang.
** Pelajar Brazil mungkin didaftarkan secara separuh masa.*

ANUGERAH

Jika terpilih sebagai penerima, pelajar akan menerima ganjaran daripada \$3,000 hingga \$10,000.

Anugerah ijazah pertama boleh diperbaharui sehingga tiga tahun atau sehingga ijazah sarjana muda, atau setaraf diperoleh, mengikut mana-mana yang berlaku dahulu. Anugerah pascasiswazah boleh diperbaharui sekali sahaja atau sehingga ijazah pascasiswazah diperoleh, mengikut mana-mana yang berlaku dahulu. Pembaharuan tertakluk kepada mengekalkan purata mata gred sekurang-kurangnya 2.5 pada skala 4.0 dalam pengajian sepenuh masa dan penerusan program oleh Barnes Group Foundation, Inc. Pelajar yang menerima anugerah ijazah pertama mesti memohon semula untuk anugerah pascasiswazah dan boleh menerima anugerah selama maksimum enam tahun.

Pelajar antarabangsa amat digalakkan supaya memohon. Anugerah boleh digunakan untuk perbelanjaan berkaitan pendidikan (tuisyen, yuran, buku, bekalan/peralatan yang diperlukan).

Selain itu, Scholarship America akan memilih tiga hingga lima (3-5) penerima yang mempunyai GPA antara 2.5 – 3.0, selagi terdapat pemohon yang layak.

PERMOHONAN

Pelajar yang berminat mesti melengkapkan permohonan dalam talian dalam bahasa Inggeris dan memuat naik transkrip lengkap terkini mereka ke Scholarship America selewat-lewatnya pada tarikh akhir **3 Mac**. Kad laporan tidak diterima. Transkrip dalam talian mesti menunjukkan nama pelajar, nama sekolah, gred, jam kredit yang diperoleh untuk setiap kursus, dan kitaran masa setiap kursus diambil.

Oleh sebab perbezaan dalam sistem pendidikan, pemohon dari negara selain Amerika Syarikat dan Kanada mesti menyediakan bahan berikut.

- Terjemahan bahasa Inggeris bagi semua dokumen dalam bahasa asing.
- Salinan fotokopi yang jelas bagi dokumen pendidikan berikut dari empat tahun terakhir
 1. Rekod gred (rekod akademik)
 2. Salinan kelayakan/diploma/sijil sekolah menengah, jika ada.
 3. Keputusan peperiksaan.

Pemohon bertanggungjawab untuk mengumpulkan dan menyerahkan semua maklumat yang diperlukan. Arahan untuk melengkapkan bahagian Data Kewangan dalam permohonan disediakan. Permohonan dinilai berdasarkan maklumat yang diberikan; oleh itu, jawab semua soalan dengan lengkap. Permohonan yang tidak lengkap tidak akan dinilai. Semua maklumat yang diterima dianggap sulit dan hanya disemak oleh Scholarship America.

PEMILIHAN PENERIMA

Penerima biasiswa dipilih berdasarkan rekod akademik, kepimpinan yang ditunjukkan, penyertaan dalam aktiviti sekolah dan komuniti, penghormatan, pengalaman kerja, pernyataan matlamat dan aspirasi, keadaan peribadi atau keluarga yang luar biasa, serta penilaian pihak luar. Setelah penerima biasiswa dipilih, data kewangan akan disemak untuk menentukan jumlah setiap anugerah. Penerima yang tidak menunjukkan keperluan kewangan atau ibu bapa mereka memilih untuk tidak menyediakan maklumat kewangan yang diminta layak menerima honorarium pada jumlah minimum anugerah.

Pemilihan penerima dilakukan oleh Scholarship America. Tiada pegawai atau pekerja The Barnes Group Foundation, Inc. terlibat dalam pemilihan ini. Semua pemohon bersetuju untuk menerima keputusan tersebut sebagai muktamad.

Pemohon akan dimaklumkan menjelang bulan Jun. Tidak semua pemohon program ini akan dipilih sebagai penerima. Pelajar boleh memohon semula program ini setiap tahun jika mereka memenuhi syarat kelayakan.

PEMBAYARAN BIASISWA

Scholarship America memproses pembayaran biasiswa bagi pihak The Barnes Group Foundation, Inc. Pembayaran dibuat dalam ansuran yang sama pada bulan Ogos. Pelajar antarabangsa akan menerima pembayaran biasiswa melalui pemindahan wang pada bulan September. Jumlah anugerah dinyatakan dalam dolar AS (USD), dan pembayaran akan dibuat dalam USD. Penerima boleh memilih untuk menerima pembayaran dalam mata wang tempatan jika tersedia. Pembayaran melalui pemindahan wang hanya tersedia untuk pelajar antarabangsa.

MAKLUMAT TAMBAHAN

Sebarang pertanyaan mengenai program biasiswa hendaklah ditujukan kepada:

E-mel: barnes@scholarshipamerica.org

Telefon: (507) 931- 1682